

Referat fra A-gruppemøde d. 19. oktober 2020. Mødet fandt sted hos Elsebeth
I Istedgade 1.

Deltagere: Karin Rasmussen (101), Birthe Damkjær (122), Jørgen Lycke-Petersen (193), Rie Andersen (190), Helle K. From (189), og Elsebeth Melgaard (214).

Ad. 1 Godkendelse af dagsorden.

Dette blev godkendt med inddragelse af det omsendte brev fra Louise under punkt 4.

Ad. 2 Godkendelse af mødereferat fra d. 24. september.

Dette blev godkendt med en enkelt rettelse – fremsendes til alle igen.

Ad. 3. Nyt fra grupperne

Indholdet skubbet til punkt 4.

Ad. 4 Klargøring til det efterfølgende Fællesmøde med GfFP.

Jørgen orienterede om, at vi nu har betalt ejendomsskatter for halvdelen af 2019 og hele 2020. Det er Helle og Keld som har stået for denne opgave på det respektive kontor i Odemira. Ejendomsskatterne for de to år beløb sig til 1000 euro.

Vi drøftede forslaget til budget 2021 og der var enighed om, at budgettet skulle balancere og gå i nul og at vi ikke ville foreslå kontingent forhøjelse. Så det budget, som skulle drøftes med grupperne ville indebære en reduktion i forhold til de indkomne ønsker fra flere af grupperne.

Dernæst diskuterede vi indholdet af Louises brev. Der var enighed, at problemstillingerne i brevet omfatter to forskellige problemstillinger – det ene omhandlede Christians søn's og dennes venners optræden på farmen, den anden problemstilling handler om, at vores farm ligger meget åben og tilgængelig og at der har været en episode, hvor nogle mennesker har spurgt om 'overnatningsmuligheder' på farmen.

Den første problemstilling tager Jørgen sig af med en kontakt til Christian. Den anden problemstilling løses ved, at Jørgen udsender et fælles brev til alle om problemstillingen og ved at A-gruppen til det kommende Fællesmøde d. 21. november kommer med et forslag om en låge ved indkørslen. Rie kommer med et forslag til et skriftligt forslag til det kommende Fællesmøde d. 21. november. A-gruppen vil også nævne denne problemstilling på mødet mellem A-gruppen og GfFP.

Ad. 5. Forslag vedr. ændring af husorden til Fællesmødet d. 21. november

Karin og Elsebeth havde udarbejdet et forslag til en mindre justering. Denne var ikke det, som løste problemet, idet vedtægterne ikke er placeret tæt på der hvor man booker. Men justeringen skal med for at det så kan komme til at blive placeret et hensigtsmæssigt sted på hjemmesiden. Og så var der en rettelse til forslaget, som tilføjes **og et nyt forslag bliver fremsendt til A-gruppen med referatet - Elsebeth.**

Resten af dagsorden blev taget med til mødet mellem A-gruppen og GfFP og skudt til næste A-gruppemøde.